
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ. 12/ 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ.362/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Απόρριψη αίτησης Σοφίας συζ. Αναστασίου 
Πεχλιβανίδου για παραχώρηση κατεχόμενης 
κοιν/στης δημοτικής έκτασης». 

 
       Σήμερα 15 Iουλίου του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την 
με   ημερομηνία 10-7-1997 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ 
όλους τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του 
ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα  18  μέλη. 
 

Παρόντες                           Aπόντες                    Παρόντες  Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Μ. Ποτουρίδης Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ.  Βαφείδης   
3. Κ. Κόλβατζης Δ. Αδάμου   
4. Α. Δελαβερίδης Κ.  Καρασαββίδου    
5. Θ. Τέτος Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα   
6. Ε. Λελεκάκης Β. Τσίλης   
7. Κ.  Πουλασουχίδης Δ. Ζαμάνης   
8. Κ. Γκαβαϊσές                                                        Απόντες Πάρεδροι 
9. Α. Μαρκούλης   Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Α. Καραντουμάνης   Θ. Δεμερτζής 
11. Λ. Τάκης     
12. Ε. Παναγιωτίδης  
13. Ο. Σιδηρόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’αριθ. 348/97 
14. Ε. Σοφιανίδης απόφασης  αποχώρησαν   οι  κ.  κ.   Κ. Κόλβατζης και 
15. Χ. Παπαγεωργίου Ο. Σιδηρόπουλος. 
16. Γ. Χιονίδης      Κατά   τη   συζήτηση της υπ΄αρίθ. 372/97 απόφασης 
17. Μ. Αδαλόγλου αποχώρησε ο κ. Χ. Παπαγεωργίου. 
18. Π. Αγαθαγγελίδης      Κατά   τη  συζήτηση της υπ’ αρίθ. 374/97 απόφασης 

   προσήλθε ο κ. Κ. Κόλβατζης. 
        Κατά   τη  συζήτηση της υπ’ αρίθ. 378/97 απόφασης 
   αποχώρησε ο κ. Π. Αγαθαγγελίδης. 
      Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 379/97 απόφασης 

αποχώρησε ο κ. Α. Μαρκούλης. 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 16ο θέμα  της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του στμβουλίου το από 8-11-90 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου κ.  Παύλου Πετρομελίδη που έχει ως εξής: 
 Με τις αρ. 6739/83, 8675/76, 9215/75, 15313/68 αιτήσεις της, η κ. 
Μαγδαληνή Πιλιτσίδου ζητούσε να της παραχωρηθεί κοινόχρηστη δημ έκταση, στην 
περιοχή Νοσοκομείου, που κατείχε αυθαίρετα και καλλιεργούσε από το έτος 1957 
εμβαδού 7.500 τ.μ. 
 Με νέο τοπογραφικό διάγραμμα που προσκόμισε η κληρονόμος της 
Πεχλιβανίδου Σοφίας το έτος 1989, ζήτησε να της πααρχωρηθεί το υπόλοιπο από το 
ρυμοτομηθέν τμήμα της κατεχόμενης έκτασης, που προέκυψε από τη διάνοιξη της 
νότιας περιφερειακής οδού, εμβαδού 4.000 τ.μ. 
 Την παραπάνω έκταση που βρίσκεται στο 2221 αγρ/χιο ΟΔ 1931 ο Δήμος 
εκποίησε με δημοπρασία. 
 Το ΔΣ με την υπ’ αριθ. 451/89 απόφασή του ανέβαλε τη λήψη απόφασης στις 
αιτήσεις της Μαγδ. Πιλιτσίδου για την παραχώρηση της κοιν. έκτασης. 
 Με την υπ’ αριθ. 10239/11-6-90 αίτησή της η κ. Σοφία Πεχλιβανίδου ζητά 
την παραχώρηση νέας κοινόχρηστης δημ. έκτασης, στην περιοχή Νοσοκομείου, απ’ 
αυτές που θα προκύψουν μετά την εξέταση των αιτήσεων για παραχώρηση των 
κατεχομένων. 
 Υστερα απ’ αυτά παρακαλείται το ΔΣ ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 11-2-97 
εισήγηση της επιτροπής τεχνικών θεμάτων του ΔΣ με την οποία αυτή εισηγείται την  
απόρριψη της αίτησης διότι δεν πληρεί τους όρους παραχώρησης. 
 Και κάλεσε το  συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------
---------- (Η συζήτηση του παρόντος θέματος καταχωρήθηκε στη συζήτηση του 
2ου θέματος της ημερήσιας διάταξης για το οποίο εκδόθηκε η αριθ. 348/97 απόφαση 
Δημοτικού Συμβουλίου). 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------
---------- 
 Πρόεδρος :Υπάρχει πρόταση αναβολής για το θέμα. 
 Ποιοί συνάδελφοι συμφωνούν; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισε ο κ. Δελαβερίδης. 
 Πρόεδρος :Ποιοί συμφωνούν να συζητηθεί τώρα; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 
Κ.Ασλάνογλου, Ι.Κουρουζίδης, Θ.Τέτος, Ε.Λελεκάκης, Κ.Πουλασουχίδης, 
Κ.Γκαβαϊσές,  Α.Μαρκούλης, Α.Καραντουμάνης, Λ.Τάκης, Ε.Παναγιωτίδης, 
Ε.Σοφιανίδης,Χ.Παπαγεωργίου,Γ.Χιονίδης,Μ.Αδαλόγλου,Π.Αγαθαγγελίδης. 
 Πρόεδρος : Κατά πλειοψηφία συζητιέται και παίρνουμε απόφαση τώρα. 
 Υπάρχει η πρόταση  του κ. Αγαθαγγελίδη για ανταλλαγή. 
 Ποιοί συμφωνούν  με την πρόταση  του κ. Αγαθαγγελίδη; 
Υπέρ της πρότασης αυτής  ψήφισε ο κ. Π. Αγαθαγγελίδης. 
 Πρόεδρος :Ποιοί συμφωνούν με την πρόταση της επιτροπής; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
Κ.Ασλάνογλου, Ι.Κουρουζίδης, Θ.Τέτος, Ε.Λελεκάκης, Κ.Πουλασουχίδης, 
Κ.Γκαβαϊσές,  Α.Μαρκούλης, Α.Καραντουμάνης, Λ.Τάκης, Ε.Παναγιωτίδης, 
Ε.Σοφιανίδης,Χ.Παπαγεωργίου,Γ.Χιονίδης,Μ.Αδαλόγλου. 
 Πρόεδρος :Λευκά; 
Λευκή ψήφο έδωσε ο κ. Δελαβερίδης. 



 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 8-11-90 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου κ. Παύλου Πετρομελίδη. 
2.-Την από 11-6-90 αίτηση της Σοφίας συζ. Αναστασίου Πεχλιβανίδου με την οποία 
ζητάει από το Δήμο την παραχώρηση νέας κοιν/στης δημ. έκτασης, στην περιοχή 
Νοσοκομείου,απ’ αυτές που θα προκύψουν μετά την εξέταση των αιτήσεων για 
παραχώρηση των κατεχομένων σε αντικατάσταση δημ. έκτασης που κατείχε η 
μητέρα της Μαγδαληνή Πιλιτσίδου στην ίδια περιοχή. 
3.-Την από 11-2-97 εισήγηση της επιτροπής τεχνικών θεμάτων του ΔΣ με την οποία 
αυτή εισηγείται την απόρριψη της αίτησης διότι δεν πληρεί τους όρους 
παραχώρησης. 
4.-Τις υπ’ αριθ. 6739/83,8675/76, 9215/75,15313/68 αιτήσεις της Μαγδαληνής 
Πιλιτσίδου με τις οποίες ζητούσε την παραχώρηση κοιν/στης δημ. έκτασης στην 
περιοχή Νοσοκομείου  εμβαδού 7.500 τ.μ. 
5.-Οτι το έτος 1989 με νέο τοπογραφικό διάγραμμα που προσκόμισε η Σοφία 
Πεχλιβανίδου, κλ/μος της Μαγδαληνής Πιλιτσίδου, ζήτησε να της πααρχωρηθεί το 
υπόλοιπο από το ρυμοτομηθέν τμήμα της κατεχόμενης έκτασης - που προέκυψε από 
τη διάνοιξη της νότιας  περιφερειακής οδού- εμβαδού 4.000 τ.μ. 
6.-Οτι την παραπάνω έκταση, εμβαδού 4.000 τ.μ., που βρίσκεται στο 2221 αγρ/χιο 
ΟΔ 1931 ο Δήμος εκποίησε με δημοπρασία. 
7.-Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
8.-Τις διατάξεις των παρ. 1 και 2 του άρθρου 28 του Ν. 1080/80,  της παρ. 1 του αρ. 
11 του Ν.1491/84  καθώς και της παρ. 3 του αρ. 49 του Ν.1832/89. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Aπορρίπτει την από 11-6-90 αίτηση της Σοφίας συζ. Αναστασίου 
Πεχλιβανίδου με την οποία ζητάει  να της παραχωρηθεί νέα κοιν/στη δημοτική 
έκταση στην περιοχή Νοσοκομείου, απ’ αυτές που θα προκύψουν μετά την εξέταση 
των αιτήσεων για παραχώρηση των κατεχομένων, σε αντικατάσταση δημοτικής 
έκταση που κατείχε η μητέρα της Μαγδαληνή Πιλιτσίδου και βρίσκονταν στην 
περιοχή του Νοσοκομείου  εμβαδού 4.000 τ.μ. και η οποία είχε εκποιηθεί με 
δημοπρασία από το Δήμο. 



 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 362 / 1997 
.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ. Κόλβατζης Ο. Σιδηρόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Σοφιανίδης 

 Θ. Τέτος Χ.  Παπαγεωργίου 
 Ε. Λελεκάκης Γ. Χιονίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ.  Πουλασουχίδης Μ. Αδαλόγλου 
 Α. Γκαβαϊσές Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Α. Μαρκούλης   

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Α. Καραντουμάνης   
     
     
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  4-8-1997 

        Ο Αναπληρωτής Δημάρχου   
 
 
 
 
 

ΜΕΝΕΛΑΟΣ ΠΟΤΟΥΡΙΔΗΣ 
 

 
 


